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Tådås Väg- och Samfällighetsförening

 

Styrelsemöte den 13 juni 2010

T id och plats: 10.00 . Nedre Tådås 33

 

Närvaro: Hans Alter; Ove Berntsson; Bo Norin; Margareta Rossing; Sigrid
Sjöstedt ; Annica

Svensson

 

Dagordning:

Årsmötet

Avgif ter

Förebyggande arbete vid ext rema regn

Skyltar

Placeringsfonden

Övrigt

 

Årsmötet:

Den vikt igaste f rågan at t  informera om är at t  skötseln av vat tenverket  läggs
ut  på ent reprenad.

Årsmötet  kommer inte at t  diskutera detaljer eller val av ent reprenörskap, utan
kommer at t  hänvisa t ill senare möte med Vat tengruppen för beslut .

En f råga som skjut it s upp t ill årsmötet  2010 är diskussionen om
vat tenskyddsområde. Gunilla har fort löpande kommunicerat  med miljöchefen.
Ef tersom rät t släget  är oklart  och EU-reglerna ännu dif fusa, är et t  beslut  om

http://tadas.se
http://tadas.se/2010/06/styrelsemote-den-13-juni-2010/


det ta inte brådskande. Et t  förslag är at t  vi länkar t ill Svenskt vatten på vår
hemsida.

Dagordningen på mötet  diskuterades. Följande val kommer at t  ske: en
ordinarie styrelseledamot  på två år; t vå suppleanter på et t  år; t vå revisorer
på et t  år; en revisorsuppleant  på et t  år; t re personer t ill valberedningen.

 

Avgif ter:

 

Medlemsavgif terna diskuterades. Sigrid poängterade at t  väg, vat ten och
avloppsavgif ter enbart  skall gå runt  och at t  föreningen inte skall vara
vinstdrivande. Avgif terna kommer i år at t  vara desamma. Om
föreningsmedlemmar ut för större arbeten åt  föreningen är det  en fördel at t
det  sker under enskild f irma.

Förebyggande arbete vid extrema regn:

Styrelsen beslöt  at t  bjuda in vägansvarige Olle Karlsson och
områdesrepresentanterna t ill et t  möte och kart lägga eventuella risker vid
ext rema regn.

Skyltar:

Bo Norin har noterat  at t  vägarna blivit  felskyltade. Han åtar sig at t  ta kontakt
med skylt f irma och rät ta t ill det ta.

 

Placeringsfonden:

 

Placeringsfondens syf te diskuterades. Dessa pengar skall aldrig användas t ill
löpande utgif ter.

Löpande utgif ter och även investeringar och underhåll skall täckas av de
avgif ter medlemmarna betalar och löpa inom den budget  vi har.

 

Övrigt:

 

Styrelsen applåderade festkommit téns init iat iv at t  ställa t ill med
midsommarf irande på ängen.



Bengt  Hansson och yt terligare en person är igång med at t  lägga nyt t
dansbanegolv

Sigrid föreslog en ny adress för sekreteraren som sedan kan lämnas över t ill
nästa sekreterare.

Ordförandes och sekreterares mail-adresser sät t s upp på anslagstavlan.

Sigrid f ixar betalningsmallar t ill Ove för at t  underlät ta utskick.

Inköp: Nyt t  t rädäck t ill dansbanan. Ove köper t vå billiga laminatmaskiner och
en sladdvinda. Bo har en högtalaranläggning som kan användas vid
fest t illf ällen.

Margareta Rossing                                                                    Sigrid Sjöstedt

Sekreterare                                                                                  Ordförande
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